
rtADA GMINY PAWŁOWICE 
ul. Zietinoczerna 30 
4Y?50 Pawlowice 

Vv\.Jj Si;ą_&kit: 
Protokół 

z XV sesji Rady Gminy Pawłowice 
odbytej w dniu 26 stycznia 2016 r. 

XV sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się zwyczajowo w sali posiedzeń Urzędu Gminy, obrady 
rozpoczęto o godz. 15.00, prowadził je Przewodniczący Rady Aleksander Szymura. 

Ad. 1 
Przewodniczący na wstępie przywitał obecnych na sali radnych, Wójta, sołtysów, kierowników 
referatów i dyrektorów jednostek organizacyjnych, radnych powiatowych, mieszkańców 
nagrodzonych w konkursie na najładniejszą iluminację świateczną, mieszkańców 
zainteresowanych tematyką sesji. 
Na podstawie złożonej listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ogólny stan 
15 radnych na sali obecnych było 15 radnych. Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 
do protokołu. Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu. 
W tym miejscu Przewodniczący poinformował o uroczystościach, jakie odbyły sie w ostatnich 
dniach : 

~ - 23 stycznia w Zabrzu - Prezes Regionalnej Izby Gospodarczej wręczył Wójtowi Laur 
Umiejetności i Kompetencji w kategorii "Udany debiut", 
- 26 stycznia w Katowicach Wojewoda Śląski wręczył Wójtowi złoty „Medal za Długoletnią 
Służbę", który przyznany został przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej jako nagroda 
za wzorowe i sumienne wykonywanie obowiązków związanych z pracą zawodową w służbie 
państwowej. Wójt podkreślił, że odznaczenia są również wyrazem uznania dla funkcjonowania 
całej gminy. 

Ad.2 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek, jaki radni otrzymali wraz 
z zawiadomieniem o sesji oraz był podany do publicznej wiadomości. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności; 
2. Przedstawienie porządku obrad; 
3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Pawłowice z dnia 29.12.201 r.; 
4. Przedstawienie wykazu pism skierowanych do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym; 
5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym; 
6. Informacja o pracach komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym; 
7. Interpelacje radnych; 
8. Wręczenie nagród laureatom konkursu „Gmina światłem malowana"; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Strategii Rozwoju Gminy Pawłowice do 2025 roku 

„Pawłowice 2025"; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 

i dzierżawy zawartych na czas oznaczony do 3 lat; 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

numeracji porządkowej budynków; 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie Gminnego Ośrodka Sportu nadanym 

uchwałą Rady Gminy nr XXI/254/2009 z dnia 24 lutego 2009; 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu programu stypendialnego 

„SPORTOWIEC" oraz nagród i wyróżnień przyznawanych przez Gminę Pawłowice 
za wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu 
z przeznaczeniem na pokrycie kosztów wyprodukowania dowodów rejestracyjnych i praw 
jazdy przez Polską Wytwórnię Papierów Wartościowych; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi; 
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16. Wolne głosy i wnioski; 
17. Zakończenie obrad. 

Nie wniesiono uwag do porządku obrad. 

Ad.3 
Protokół z XIV sesji Rady z dnia 29 grudnia 2015 r. został przyjęty jednogłośnie bez czytania 
jego treści, gdyż nie wniesiono żadnych uwag ani poprawek. Protokół był dostępny na portalu 
biura Rady oraz wyłożony w biurze Rady i na sali obrad przed sesją. 

Ad.4 
Przewodniczący Rady odczytał wykaz pism, jakie zostały skierowane do Rady Gminy w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że z pismami można zapoznać się w biurze Rady. Wykaz pism 
stanowi zal. nr 3 do protokołu. 

Ad.S 
Przystąpiono do składania informacji o działalności referatów Urzędu Gminy oraz jednostek 
organizacyjnych w okresie międzysesyjnym. 
Na wstępie Wójt poinformował o następujących sprawach: 
- o zebraniu sprawozdawczo - wyborczym w sołectwie Pawłowice, na którym wybrano 
ponownie Grzegorza Cyrulika na sołtysa Pawłowic; 
- o Rajdzie Pamięci na pamiątkę 71 rocznicy Marszu Śmieci, w którym uczestniczyło około 
200 osób; 
- o zebraniach strażackich; 
- o udziale w uroczystościach "Dnia babci i dziadka" 
- o odbytych spotkaniach: z sołtysami, dyrektorami placówek oświatowych. 
Następnie informacje składali kierownicy referatów oraz dyrektorzy jednostek: 
- Referat Organizacyjny i Informatyki, 
- Referat Podatków i Opłat, 
- Referat Księgowości i Budżetu, 
- Referat Infrastruktury Komunalnej, 
- Referat Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Mienia, 
- Referat Inwestycji, 
- Referat Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Referat Spraw Obywatelskich, 
- Referat Promocji i Integracji Europejskiej, 
- Gminny Zakład Wodociągów i Kanalizacji, 
- Gminny Zespół Komunalny, 
- Gminny Zespół Oświaty 
- Gminny Ośrodek Sportu, 
- Gminny Ośrodek Kultury, 
- Gminna Biblioteka Publiczna. 
Przedstawione przez kierowników informacje uszczegółowił Wójt. 
Sprawozdania międzysesyjne stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad.6 
Informację o tematyce wspólnych posiedzeń Komisji przedstawił Przewodniczący Rady 
Aleksander Szymura. 
Radna Barbara Serówka - Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego omówiła 
zakres spraw omawianych przez tę Komisję. 
Następnie Przewodniczący Komisji Działalności Społecznej Zbigniew Dusza przedstawił 
informację o pracy tej Komisji. 
Informację o tematyce i zakresie przeprowadzonej kontroli przez Komisję Rewizyjną 
przedstawił Andrzej Tyszko - Przewodniczący Komisji, szeroka informacja dotyczyła 
rozpatrzenia skargi Pana Piotra Pękal. 
Informacje j.w. stanowią zal. nr 5 do protokołu. 
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Ad.7 
Przewodniczący Rady A. Szymura poinformował, że w okresie międzysesyjnym 
nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Ad.8 
W tym miejscu przystąpiono do prezentacji najładnieszych iluminacji świątecznych i wręczania 
nagród laureatom. 
Kierownik Ref. Infrastruktury Komunalnej Krystyna Batko poinformowała, że celem konkursu 
jest kultywowanie świąteczno-noworocznych tradycji dekorowania swoich posesji. 
Zaprezentowano wyłonione przez komisję najładniejsze oświetlenia. Wójt oraz Przewodniczący 
Rady Gminy wręczyli zwycięzcom nagrody rzeczowe. 
Wyróżnienia otrzymali: Artur Rogus z Pielgrzymowic i Józef Śleziona z Pielgrzymowic. Trzecie 
miejsce zajął Franciszek Tetla z Pawłowic, drugie - Mariusz Gębarowski z Krzyżowic, a pierwsze 
- Dariusz Foldyna, również z Krzyżowic. W imieniu Józefa Śleziony i Mariusza Gębarowskiego -
odberały: Iwona baron sołtys Pielgrzymowic i Beata Wala - sołtys Krzyżowic. 

Ad.9 
Aleksandra Zachraj z Ref. PiE przedstawiła projekt zmian w Strategii Rozwoju Gminy Pawłowice 
do 2025 r. „Pawłowice 2025" informując, że konieczność zmiany wynika ze zmieniającej się 

.~ sytuacji w różnych obszarach rozwojowych gminy, która wymaga doprecyzowania projektów 
kluczowych i niektórych zapisów w Strategii. Dzięki wprowadzonym zmianom, planowanym 
działaniom nada się znaczenie priorytetowe. Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu 
uchwały, który uzyskał pozytywne opinie Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 
oraz Komisji Działalności Społecznej. 
Uchwała nr XV /134/2015 w sprawie zmian w Strategii Rozwoju Gminy Pawłowice 
do 2025 roku "Pawłowice 2025" została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za. Uchwała 
stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. 10 
Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Mienia Tyberiusz Zawadzki poinformował, 
że zgodnie z art. art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym, wydzierżawianie lub wynajmowanie nieruchomości na czas oznaczony dłuższy 
niż 3 lata oraz zawieranie umów, w przypadku gdy po umowie zawartej na czas oznaczony 
do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, 
wymagana jest zgoda rady gminy. 
Ponieważ dotychczasowe umowy dzierżawy nieruchomości wykazane w załączniku numer 1 
oraz umowy najmu lokali wykazane w załączniku numer 2 do niniejszej uchwały wygasają 
w najbliższym okresie, a strony powyższych umów ubiegają się o ich przedłużenie, podjęcie 

~. przedmiotowej uchwały jest konieczne dla umożliwienia Wójtowi Gminy zawarcia kolejnych 
umów. Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 
oraz Komisji Działalności Społecznej. 
Uchwała nr XV /135/2016 w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
najmu i dzierżawy zawartych na czas oznaczony do 3 lat została przyjęta 
jednogłośnie 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. 11 
Następnie T. Zawadzki poinformował, że ul. Wiosenna na odcinku ok. 570 m przebiega wzdłuż 
granicy Jarząbkowic i Bąkowa - Gminy Pawłowice i Gminy Strumień. 
Gminy deklarują zawarcie (w trybie art. 47a ust. 7 prawa geodezyjnego i kartograficznego) 
porozumienia w sprawie numeracji porządkowej dla budynków wzdłuż ul. Wiosennej według 
zasad: 
· numery parzyste dla budynków na terenie Jarząbkowic a nieparzyste dla budynków 
na terenie Bąkowa; 
· numeracja porządkowa będzie rosła ze wschodu w kierunku zachodnim. 
Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 
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podejmowanie uchwał w sprawach współdziałania z innymi gminami oraz wydzielanie na ten 
cel odpowiedniego majątku należy do wyłącznej właściwości rady gminy. 
Temat był omówiony przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego i uzyskał pozytywną 
opinię. 

Uchwala nr XV/136/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
dotyczącego numeracji porzadkowej budynków została przyjęta jednogłośnie 
15 glosami za. Uchwała stanowi zal. nr 8 do protokołu. 

Ad. 12 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu Bożena Wróbel poinformowała, że w związku z nadaniem 
nowych nazw ulic i przyporządkowania budynku GOS do ul. Sportowej zachodzi koniecznośc 
wprowadzenia zmiany w Statucie GOS dot. adresu siedziby Ośrodka. 
Komisje: Gospodarki i Mienia Komunalnego oraz Działalności Społecznej. nie wniosły uwag 
do projektu uchwały i zaopiniowały go pozytywnie. 
Uchwala nr XV/137/2016 w sprawie zmian w statucie Gminnego Ośrodka Sportu 
nadanym uchwalą Rady Gminy Pawłowice nr XXI/254/2009 z dnia 24 lutego 2009 r. 
została przyjęta jednogłośnie 15 glosami za. Uchwała stanowi zal. nr 9 do protokołu. 

Ad. 13 
Sekretarz Gminy J. Śmieja poinformowała, że od 2008 roku Gmina Pawłowice realizuje 
przyjętą uchwałę w sprawie Programu stypendialnego „SPORTOWIEC" oraz nagród i wyróżnień 
przyznawanych przez Gminę Pawłowice zawodnikom za wysokie wyniki we współzawodnictwie 
sportowym. Stypendium sportowe otrzymuje się za osiągnięcie wysokiego wyniku sportowego. 
Za wysoki wynik sportowy jest uznawane zajęcie od 1 do 5 miejsca na mistrzostwach Polski, 
Europy lub Świata organizowanych przez związek danej dyscypliny sportowej 
oraz za kwalifikację do udziału w igrzyskach olimpijskich, a także za reprezentowanie Polski 
w turnieju finałowym Mistrzostw Świata lub Europy. 
Proponuje się zmianę§ 1 ust. 1 pkt 2a i 2c, § 2 ust. 1 pkt 4:, § 4 ust.2 pkt.1,2,3 i 4 oraz§ 11 
ust. 1 pkt 1,2 i 4 załącznika na następujące treści: 
§ 1 ust 1 pkt 2a: 
„a) co najmniej 5-go miejsca w mistrzostwach Polski, Europy, świata lub igrzyskach 
europejskich organizowanych przez związek danej dyscypliny sportowej zarejestrowany 
na stronie Ministerstwa Sportu i Turystyki." 
§ 1 ust 1 pkt 2c: 
„c) był reprezentantem Polski w turnieju finałowym, świata, Europy, igrzysk europejskich 
w zespołowych grach sportowych w kategoriach młodzieżowych." 
§ 2 ust. 1 pkt 4: 
„Przewodniczący Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego" 
§ 4 ust. 2 ppkt. 1,2,3 i 4 : 
„1) za zajęcie od 1 - 3 miejsca w mistrzostwach Polski, Europy, świata lub igrzyskach 
europejskich 380,00 zł 

2) za zajęcie od 4-5 miejsca w mistrzostwach Polski, Europy, świata lub igrzyskach 
europejskich 300,00 zł 
3) za kwalifikację do udziału w igrzyskach olimpijskich 380,00 zł 

4) reprezentowanie Polski w turnieju finałowym mistrzostw świata, Europy lub igrzysk 
europejskich 250,00 zł." 
§ 11 ust. 1 pkt 1,2 i 4 
Nagroda pieniężna dla zawodników: 
1) za zajęcie 1-3 miejsca w mistrzostwach Polski, Europy, świata lub igrzyskach europejskich 

2600,00 zł 
2) za zajęcie 4-5 miejsca w mistrzostwach Polski, Europy, świata lub igrzyskach europejskich 

2300,00 zł 
4) reprezentowanie Polski w turnieju finałowym mistrzostw świata, Europy lub igrzyskach 
europejskich 2000,00 zł . 
Obecnie wysokość miesięcznej raty stypendialnej za kwalifikację do udziału w igrzyskach 
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olimpijskich a także za reprezentowanie Polski w turnieju finałowym mistrzostw świata 
lub Europy wynosi 250,00 zł, natomiast za zajęcie od 1-3 miejsca w mistrzostwach Polski, 
Europy lub świata jest to 380,00 zł. Uchwała podlegała konsultacjom społecznym na stronie 
internetowej - nie wniesiono uwag. 
Stypendia sportowe będą motywować pawłowickich zawodników do osiągania jak najlepszych 
wyników sportowych, które z kolei wpływać będą na promocję naszej gminy. Natomiast 
nagrody i wyróżnienia podniosą prestiż osiągnięć środowiska sportowego. 
Na ten cel w budżecie gminy przeznacza się środki finansowe, których wysokość określa 
uchwała budżetowa na dany rok. Uchwała uzyskała pozytywną opinię Komisji Działalności 
Społecznej. 
Uchwała nr XV /138/2016 w sprawie zmiany Regulaminu programu stypendialnego 
„SPORTOWIEC" oraz nagród i wyróżnień przyznawanych przez Gminę Pawłowice 
za wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym - została podjęta jednogłośnie 
- 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. 14 
Nastepnie Sekretarz przypomniała, że Rada Gminy Pawłowice uchwałą nr XIII/113/2015 z dnia 
24 listopada 2015 r. nadała nazwy drogom i ulicom na terenie gminy Pawłowice. Obecnie 
mając na uwadze dobro mieszkańców planuje się wystąpić do Starosty Pszczyńskiego 
z wnioskiem o zwolnienie z opłat za wydanie dowodów rejestracyjnych, stanowiących dochód 

~ Starostwa. W celu całkowitego zwolnienia mieszkańców z opłat za wymianę dowodów 
rejestracyjnych konieczne jest podjęcie uchwały przez Radę Gminy Pawłowice w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 
wyprodukowania dowodów rejestracyjnych przez Polską Wytwórnię Papierów Wartościowych. 
Koszt wyprodukowania 1 szt. dowodu rejestracyjnego 30,81 zł + 0,50 zł (opłata ewidencyjna 
CEPIK) = 31,31 zł. Łacznie zabezpieczamy w uchwale kwotę 4 000,00 zł. 
Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 
oraz Działalności Społecznej. 
Uchwała nr XV /139/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Pszczyńskiemu z przeznaczeniem na pokrycie kosztów wyprodukowania dowodów 
rejestracyjnych i praw jazdy przez Polską Wytwórnię Papierów Wartościowych 
została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. 15 
Przewodniczący Rady A. Szymura poinformował, że skarga Pana Piotra Pękal skierowana 
do Rady Gminy Pawłowice na postępowanie Wójta była rozpatrywana przez Komisję Rewizyjną 
na posiedzeniu w dniu 25 stycznia br. Stanowisko Komsiji Rewizyjnej w sprawie skargi 
przedstawił Przewodniczący Andrzej Tyszko w pkt 6 obrad, ze stanowiska wynika, że Komisja 
uznała skargę za bezzasadną. Otworzył dyskusje nad tematem skargi, w ktorej nikt z radnych 
nie zabrał głosu. Następnie zwrócił sie do Rady, czy ktoś ma pytania lub uwagi 
do przedstawionego stanowiska Komisji bądź do samej skargi - nie zgłoszono. W związku 
z powyższym odczytał treść uchwały, z której wynika uznanie skargi za bezzasadną. 
Uchwała nr XV/140/2016 w sprawie rozpatrzenia skargi została przyjęta 
jednogłośnie 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. 16 
W wolnych głosach i wnioskach poruszono sprawy: 
1) radny A. Szaweł - zabarał głos w sprawie Prgoramu "Rodzina 500 plus" , spytał czy Gmina 
jest przygotowana na jego realizację - Wójt odpowiedział, że odbyło się już szkolenie 
pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej w tej sprawie, Program będzie realizowany 
od kwietnia. Dyrektor OPS dodała, że Program będzie realizowany z budżetu gminy jako 
zadanie zlecone, z przyznanej kwoty 2 % przeznaczone ma być na obsługę tj. na zatrudnienie 
6 pracowników, przy czym Gminie potrzebnych będzie 2 pracowników. 
2) radny M. Sciskoł - zabrał głos w sprawie drogi gospodarczej po lewej stronie za światłami, 
która jest wykonana, spytał czy po drugiej stronie też taka będzie? Wójt odpowiedział, że jest 
wykonany projekt na wspomniany odcinek drogi, będzie spotkanie na temat realizacji, 
w którym radny może uczestniczyć. Dodał, że odcinek po lewej stronie nie jest jeszcze 
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skończony ani oddany do użytku, gdyż nie jest zaakceptowana jakość wykonania - sprawa jest 
w trakcie; 
3) radny M. Sciskoł spytał jak będzie rozwiązana sprawa przyporządkowania posesji PP. Wowra 
do ul. Lebiodowiec - Wójt odpowiedział, że jest to sprawa indywidualna; 
4) radna H. Matera - zgłosiła obawy mieszkanców, że w przypadku powstania przedszkola 
w budynku domu ludowego w Pniówku nie będzie miejsca na spotkania dla organizacji. Wójt 
odpowiedział, że w sołectwie Jarząbkowice KGW oddało swoje pomieszczenie na przedszkole, 
z którego mieszkańcy są zadowoleni, mają się nadal gdzie spotykać. Powstanie przedszkola 
spowoduje, że budynek domu ludowego "ożyje" , jest na tyle duży, by pomieścić wszystkich. 
Zaproponował, że radna i sołtys mogą zorganizować spotkanie z mieszkańcami, by znać ich 
opinię co do powstania przedszkola. 
5) Wójt poinformowal, że w sobotę 30 stycznia odbędzie sie wręczenie medalu Wojana Firmie 
z tradycjami oraz wyróżnienia za zagospodarowanie przestrzeni. Zaprosił radnych na galę 
wręczenia nagród do Centrum Kultury. 
6) Wójt - poinformował również, że 27 lutego w Istebnej odbędzie się gminny slalom 
narciarski. 
Nie zgłoszono innych spraw. 

Ad. 18 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął XV sesję Rady Gminy Pawłowice. 

Protokolant Przewodn 
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